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Številka: 9000-19/2024
Datum: 12. 9. 2024

ODGOVORI NA VLOŽENE POBUDE IN VPRAŠANJA IZ 17. SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE 
PTUJ, 17. 6. 2024 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala
pobudo št. 427/13:
Na odseku R3 710/0352 in R2 454/1520 (območje MO Ptuj, od Suhe veje do Hajdine) se naj omeji
tovorni promet na NDM 3,5t. Enako velja že na relaciji Hajdina-Miklavž.
Odgovor: Odgovor RS Ministrstva za infrastrukturo, DRSI je v prilogi. 
Pripravila: mag. Ksenja Stojan, DRI upravljanje investicij, d.o.o. 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ je posredovala
pobudo št. 428/13:
Na odseku R2 454/1520 (od Suhe veje do Turnišč) Zagrebška cesta v območju spalnega naselja BT35
se naj tovorni promet omeji samo za stanovalce. Danes se na omenjenem odseku tovorna vozila
izogibajo cestnini, ter s tem obremenjujejo okolje in uničujejo cesto.
Odgovor: Odgovor RS Ministrstva za infrastrukturo, DRSI je v prilogi.
Pripravila: Pripravila: mag. Ksenja Stojan, DRI upravljanje investicij, d.o.o. 
 
Luka Žižek, svetniška skupina Socialnih demokratov Ptuj je posredovala 
pobudo št. 492/17:
V imenu številnih občanov dajem pobudo, da se uredi struga potoka Grajena, saj je v zelo slabem 
stanju (seseda se zemlja v potok ter najeda strugo, na določenih delih pa strugo prerašča trava ter 
drugo rastje). Na to težavo se opozarja VGP že od leta 2018. Gre predvsem za traso od Grajenščaka HŠ 
16b oz. HŠ 17 v smeri naselja Grajena.
Odgovor: Ponovno bomo pobudo posredovali na upravljavca vodotokov, ki je VGP Drava Ptuj d.o.o.
Pripravil: Tadej Zorec
 
Dr. Uroš Vek, svetniška skupina Slovenska ljudska stranka je posredoval 
pobudo št. 493/17:
MO Ptuj predlagamo, da preveri možnost  ukrepanja zaradi prekomernega hrupa in prometne gneče, in 
sicer na Ob železnici, kjer se izvaja gospodarska dejavnost. S strani občank in občanov smo prejeli 
pritožbe o neznosnem hrupu v naselju Breg, Ob železnici (jama), kjer se izvaja gospodarska dejavnost. 
Spodaj pošiljamo povezavo do objave na Facebooku, iz katere je jasno slišan močan hrup v jutranjih 
urah in ponoči. Med komentarji je prav tako razvidna neznosna prometna gneča v določenih trenutkih. 
Posledično predlagamo Mestni občini Ptuj, da preveri možnosti ukrepanja, bodisi preko 
inšpekcijskega nadzora, z meritvami hrupa, ali z drugimi pristopi. Poleg tega apeliramo na Mestno 
občino Ptuj, da nudi podporo občankam in občanom na tem območju, v kolikor bi bilo potrebno 
ukrepanje preko državnih organov.
https://www.facebook.com/share/v/B2h6M4451TqZWdhx/?mibextid=WC7FNe

https://www.facebook.com/share/v/B2h6M4451TqZWdhx/?mibextid=WC7FNe
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Odgovor: V skladu z določbami Zakona o varstvu okolja je pristojnost nadzora nad hrupom v skladu z 21. 
členom Uredbe o mejnih vrednosti kazalcev hrupa v okolju v pristojnosti Inšpektorata RS za okolje in energijo. 
MO Ptuj se je na poziv prebivalcev odločila za preveritev stanja hrupa na vplivnem območju Strojegradnje 
Vučko, že v letu 2021. Kontinuirane meritve obremenitve s hrupom v vplivnem območju gospodarske družbe 
Strojegradnje Vučko, orodjarstvo in inženiring d.o.o. na Ptuju, je MO Ptuj naročila pri družbi EPI Spektrum 
d.o.o., ki je bila v takratnem obdobju pooblaščena za izvajanje prvega ocenjevanja in obratovalnega 
monitoringa hrupa, s pooblastilom Ministrstva za okolje in prostor. Meritve hrupa so bile na predmetni lokaciji 
izvedene v obdobju med 15. 6. 2021 in 24. 6. 2021. Iz sklepne ocene Poročila št. 2021-013, z dne 30. 11. 
2021, ki ga je po izvedenih meritvah pripravila pooblaščena družba je razvidno, da obratovanje podjetja 
Strojegradnje Vučko d.o.o. na merilnem mestu pri stavbi z varovanimi prostori Čehova ulica 2, Ptuj v obdobju 
meritev ni povzročalo čezmerne obremenitve s hrupom. Celotna obremenitev s hrupom v posameznih dnevih 
meritev v nočnem obdobju (Lmr,NOČ) je bila med 46 in 48 dB(A), v celodnevnem obdobju (Lmr,DVN) med 55 
in 58 dB(A). Iz sklepne ocene poročila je tako razvidno, da mejni vrednosti za celotno obremenitev za III. 
stopnjo varstva pred hrupom nista bili preseženi v nobenem dnevu meritev. 
Pripravil: Aleš Lešnik, občinski inšpektor

Andrej Lazar, svetniška skupina Socialnih demokratov Ptuj je posredovala 
vprašanje št. 494/17:
Koliko sredstev je bilo s strani države namenjeno koncesionarjem za vzdrževanje oziroma sanacije 
vodotokov v Mestni občini Ptuj v zadnjih 10 letih. Prosim za seznam po letih. 
Obrazložitev: 
Občani Mestne občine Ptuj se pogosto obračajo na nas zaradi neurejenih nabrežin vodotokov v naši 
občini. V preteklosti smo imeli tudi poplave. Problematika traja že vrsto let. Zanima me ali se sredstva 
na teh postavkah povečujejo.
Odgovor: Odgovor Ministrstva za naravne vire in prostor, DRSV je v prilogi.
Pripravilo: Ministrstvo za naravne vire in prostor, DRSV 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 495/17 (foto): 
Podajam pobudo, da se poda informacija glede košnje v Turniškem parku okrog gradu in v parku. 
Sprehajalne poti so sicer lepo in redno pokošene, a kaj je z ostalo travo, ki je zdaj že visoka čez meter. 
Bo tudi to kdo pokosil? Če ne, se naj da priložnost kateremu kmetu, da si lahko pokosi za živino, saj 
krme velikokrat pozimi primanjkuje. V parku so tudi konji in bi lahko to seno porabili za steljo le-tem. 
Ob tem me zanima še, kaj bo s podrtimi drevesi (sliki sta priloženi)? Gre za kvaliteten hrast in 
apeliram, da se to primerno uporabi, da ne bo trohnel leta tam na mestu, namesto da bi lahko nekomu 
služil za uporabo lesnopredelovalne industrije ali v skrajnem primeru kurjave.
Odgovor: Dela v parku dvorca Turnišče so izvedena; trava je bila v celoti pokošena, drevesa in vejevje je bilo 
počiščeno. V bližnji prihodnosti pa bodo odpeljali še debla. 
Pripravila:  Milena Turk 

Dr. Renata Debeljak, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 496/17 (foto): 
Podajam pobudo, da bi se lepše uredila zelenica v krožišču na Zagrebški cesti pri Hoferju, kjer je sedaj 
zgolj trava in grmovje. Predlagam, da se vključi Perutnino Ptuj, ki je tukaj največje podjetje, bi posadili 
rumene rožice ali kakšno tematsko skulpturo. Nekatere občine imajo tako lepo in tematsko urejene te 
zelenice in menim, da bi lahko takšno krožišče služilo kot primer dobre prakse kako prazne zelenice 
tematsko zapolniti pri tem pa iz njega narediti tudi svojevrstno atrakcijo.
Odgovor: Pri nameščanju skulptur in raznega grmičevja v otoke krožišč je potrebno paziti in zagotoviti 
ustrezno preglednost skladno s pravilnikom o projektiranju cest. Glede na varnost, ki jo je potrebno 
zagotavljati je smiselno krožišča ohranjati kar se da neporaščena.
Pripravil: Tadej Zorec
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Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
vprašanje št. 497/17: 
Strategija za turizem, ki je bila sprejeta lani, je zelo ambiciozno zastavljena s konkretnimi zadolžitvami 
in časovnicami, zato me zanima, ali se le-ta uresničuje v skladu z načrtom, pri čemer bi želela 
konkretno poročilo. Nadalje me zanima, kdo je zadolžen za to, da spremlja uresničevanje strategije in 
kako, ter kakšni bodo ukrepi, če se izkaže, da se strategija ne uresničuje - delno ali v celoti?
Odgovor: V mesecu juniju je bil izdan sklep s strani MO glede imenovanja skupine za monitoring, ki se bo 
prvič sestal jeseni. Takrat bo skupina temeljito pregledala vse zastavljene ukrepe in njihovo uresničevanje. Je 
pa pod vsakim ukrepom, že zdaj, naveden odgovorni vodja ukrepa. 
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Javni zavod Ptuj
 
Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 498/17 (foto): 
Na poti v Terme Ptuj stojijo zapuščeni kioski, ki zelo kazijo izgled mesta in mečejo slabo luč na 
ureditev okolja. Več občanov je v preteklosti že opozorilo na to, zato predlagam, da občina preveri, kdo 
je lastnik le-teh in mu naloži, da jih odstrani ali da jih odstrani sama na stroške lastnika.
Odgovor: S strani občinskega inšpektorata je v letu 2023 bil opravljen inšpekcijski nadzor glede 
postavljenega kioska na zemljišču s parcelno številko 962/2, k. o. 400-Ptuj, ki je postavljen v neposredni bližini 
Term Ptuj. V postopku je bilo ugotovljeno, da je za postavitev kioska v letu 1998 bilo izdano dovoljenje UE Ptuj 
(Odločba št. 351-467/96-4-BF, z dne 24. 6. 1998) in soglasje MO Ptuj, št. 352-01-35/98-5-514/Kok, z dne 19. 
6. 1998. Z izdano odločbo UE Ptuj se je lastniku predmetnega zemljišča dovolila izvedba priglašenih del na 
predmetnem zemljišču, in sicer začasna postavitev montažnega kioska za prodajo sladoleda, tip »Imgrad«, do 
sprejema in izvajanja Zazidalnega načrta Toplice. Prav tako je iz soglasja MO Ptuj razvidno, da je MO Ptuj 
soglašala z začasno postavitvijo kioska za prodajo sladoleda na predmetnem zemljišču, in sicer do sprejema 
in izvajanja Zazidalnega načrta Toplice v zvezi z ureditvijo krožnega prometa. V inšpekcijskem postopku je 
bilo ugotovljeno, da predvidena ureditev krožnega prometa iz leta 1998 še danes ni realizirana, zato je objekt, 
ki je bil predmet inšpekcijskega postopka, legalen. Na podlagi predhodnih ugotovitev bo občinski inšpektor 
opravil razgovor z lastnikom predmetnega kioska in se skušal z njim dogovoriti, da kiosk uredi tako, da ne bo 
kazil zunanjega videza okolice.
Pripravil: Aleš Lešnik, občinski inšpektor

Dr. Andrej Čuš, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredovala 
pobudo št. 499/17: 
Podajam pobudo glede na to, da se je MO Ptuj uspešno dogovorila za nova sredstva iz naslova 
celostnih teritorialnih naložb. Zanima me, koliko sredstev bo dobila MO Ptuj in za kaj se bodo 
porabila? Glede na to, da gre za namenska sredstva, bi bilo poleg nujne obnove mestne hiše, potrebno 
čim prej pristopiti tudi k izgradnji parkirne hiše.
Odgovor: Odgovor Simone Kašman je v prilogi.
Pripravila: Simona Kašman

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 500/17:
Podajamo pobudo, da naj se omogoči najemnikom in lastnikom lokalov uporaba prostorov za 
postavitev miz in stolov pred gledališčem na Slovenskem trgu. V kolikor so ovira za postavitev miz in 
stolov akti, ki jih sprejema Mestni svet MO Ptuj predlagamo ustrezno posodobitev, ki bo omogočila 
postavitev miz in stolov »teras«, kjer se bodo lahko obiskovalci našega mesta zadržali ter pri čemer 
naj se upošteva tudi sprejemljive gabarite postavitve miz in stolov, da ne bo prihajalo do 
prenasičenosti. MO Ptuj naj v času turistične sezone od meseca maja do septembra-oktobra za najem 
teh površin zmanjša najemnino ali se ji celo odpove. S tem bomo v mestu zadržali več obiskovalcev 
istočasno pa bo to prineslo pozitivne ekonomske učinke najemnikom in lastnikom lokalov.
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Odgovor: Že veljavna ureditev omogoča, da se javna površina odda za namene postavitve gostinskih vrtov, v 
kolikor z navedenim ni ovirana osnovna raba javne površine. Postopek se začne na podlagi podane vloge, pri 
čemer povpraševanja po navedeni lokaciji nismo prejeli. Višina uporabnine se skladno s 7. členom Odloka 
določi tako, da se faktor pomnoži z določeno vrednostjo točke, številom merskih enot in s številom dni rabe 
javne površine, odpis navedene pa v skladu z področno zakonodajo ni dopusten.
Pripravila: Mojca Rihtarič

Milan Klemenc, svetniška skupina Lista Andreja Čuša – MI & ČUŠ  je posredoval 
pobudo št. 501/17:
Podajam pobudo, da se pristopi k aktivnostim za vzpostavitev optičnega omrežja na Natašini poti, kjer 
optično omrežje še ni vzpostavljeno.
Odgovor: Za vzpostavitev optičnega omrežja na Natašini poti smo se že večkrat v preteklosti obračali na 
vodilna operaterja na Ptujskem območju. V podjetju KKS Ptuj d.o.o. so v sodelovanju s podjetjem Telemach 
Slovenija d.o.o. pristopili k realizaciji pobude in so že stopili v kontakt z občani. Po pripravi projektne 
dokumentacije sledi realizacija izvedbe. Predvidoma do konca leta 2024 bodo stanovalci na Natašini poti imeli 
možnost priklopa na optično omrežje.
Pripravil: Sebastjan Jakolič
 
Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 502/17:
Podajam predlog, naj se pristopi k urejanju ograje, ki poteka vzdolž potoka za avtobusno postajo. 
Omenjena ograja je že v vidno dotrajanem stanju, pri čemer se pojavljajo večji odseki korozije, 
luščenje barve, ipd. Podajam predlog, da se pristopi k reševanju težave. Kot dodatek, predlagam, da se 
v akcijo vključijo lokalna društva, zainteresirana javnost, krajevna skupnost in tako izvedemo skupno 
akcijo saniranja ograje, pod pokroviteljstvom Mestne občine Ptuj, ki bi v ta namen priskrbela 
nadzornike, orodje, barve in pa hladno malico za sodelujoče. S tem bi poskrbeli, da je ena od glavnih 
vstopnih točk v mesto, nekoliko prijaznejša, obenem pa bi naredili še en korak h grajenju povezane 
skupnosti.
Odgovor: Na terenu bomo preverili stanje ograje in ocenili zahtevnost izvedbe, na podlagi katere se lahko 
odloči ali bo sanacijo potrebno izvesti v okviru vzdrževanja ali za sanacijo ograje lahko vključimo predlagana 
društva.
Pripravil: Tadej Zorec

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 503/17:
Prošnja za dopolnitev odgovora na svetniški predlog, št.: 488/16
Odgovor na svetniški predlog, št.: 488/16, vezan na namestitev dodatne naprave za umirjanje prometa 
vzdolž ceste na relaciji Osojnikova – CMD – Potrčeva, ni dodatno opredelil, katere druge možnosti so 
na voljo, glede na to da je predlagana razdalja (predvsem zaradi trase javnega potniškega prometa) 
neprimerna. Ali bi bilo mogoče namestiti vsaj zvočne / optične ovire?
Odgovor: V kolikor je na omenjenem odseku dela vozišča že vzpostavljena hitrostna ovira se zvočne in 
optične zavore ne postavljajo. Slednje so namenjene zmanjševanju hitrosti ob vstopu v naselje ali v primeru 
znižanja hitrosti, kjer voznike zraven vertikalne prometne signalizacije na to opozorijo zvočne ali optične 
zavore.
Pripravil: Tadej Zorec

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 504/17:
Prošnja za dopolnitev odgovora na svetniško vprašanje, št.: 489/16: Ali je občinska inšpekcija 
kateremu od lokalov, ki so bežno omenjeni v zgoraj navedenem vprašanju že izrekla globo?
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Odgovor: Pristojnost izrekanja glob na podlagi Uredbe o mejnih vrednosti kazalcev hrupa v okolje je v 
pristojnosti Inšpektorata RS za okolje in energijo. Občinski inšpektorat nima pravne podlage za izrek 
inšpekcijskega ukrepa in globe v zadevah povezanih s povzročanjem prekomernega hrupa.
Pripravil: Aleš Lešnik, občinski inšpektor

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 505/17:
Podajam predlog, da se opredelitev kategorije »mlade družine« v sklopu Javnega razpisa za dodelitev 
neprofitnih stanovanj v najem spremeni in sicer tako, da bi bila »mlada družina« opredeljena glede na 
starost prvorojenega otroka (do 6 let / predšolsko obdobje) in ne glede na starost starša.
Odgovor: Tako kot je bilo navedeno v odgovoru na pobudo št. 490/16, občinski razpis za dodelitev neprofitnih 
stanovanj v najem definira mlado družino na način, da določa zgornjo mejo starosti starša (ne več kot 35 let), 
kar je v skladu s Pravilnikom o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem (Ur. l. RS, 
št. 14/04, 34/04, 62/06, 11/09, 81/11, 47/14, 153/21, 62/23 in 61/24 – SZ-1F), ki definicijo mlade družine 
opredeljuje v tč. III priloge za ocenjevanje stanovanjskih in socialnih razmer ter za ocenjevanje prednostnih 
kategorij prosilcev.
Pripravila: Merima Zenunovič

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 506/17:
Predlog: glede na to, da se z današnjim dnem (17.6.2024) zaključuje javna obravnava predloga 
posodobljenega Zakona o gostinstvu, podajam predlog, da Mestna občina Ptuj omeji oddajanje 
zasebnih stanovanjskih kapacitet preko spletnih platform tipa AirBnB na maksimalno 30 dni znotraj 
koledarskega leta in ne gre v smeri lajšanja pogojev, kar bo sicer predvidoma v pristojnosti občin.
Odgovor: Zakona še ni, zato se o tem predlogu ne moremo izrekati.
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Javni zavod Ptuj

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 507/17:
Prosim za posodobitev stanja svetniške pobude, številka 430/13, vezane na organizacijo manjših 
kmetijsko-obrtniških sejmov na lokaciji ptujske tržnice.
Odgovor: Javni zavod Ptuj kadrovsko ne more prevzeti organizacije tega dogodka. 
Pripravila: Tanja Srečkovič Bolšec, Javni zavod Ptuj

Lina Habjanič, svetniška skupina Levica je posredovala 
pobudo št. 508/17 (foto):
Podajam predlog, da se v vročih poletnih mesecih v starem mestnem jedru nad ulicami namesti 
začasna senčila – juto. Predlagam na območju Miklošičeve ulice, Slomškove ulice, Vrazovega trga. Kot 
vizualno pomagalo prilagam fotografijo iz južne Španije.
Odgovor: V preteklosti smo pridobivali ponudbe za razpršilnike, ki bi v vročih poletnih mesecih osveževali 
mimoidoče, da ne bi zapirali prostora ulic s senčili. Možnost izvedbe bomo preučili.
Pripravil: Tadej Zorec

https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2004-01-0570
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2004-01-1489
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2006-01-2632
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2009-01-0345
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2011-01-3449
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2014-01-1973
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2021-01-2922
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2023-01-1912
https://www.uradni-list.si/glasilo-uradni-list-rs/vsebina/2024-01-2118
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